
- 1 - 

 
 
Samenvatting van het audioverslag van de openbare vergadering van de 
commissie Algemene Zaken van de gemeente Son en Breugel, gehouden op 
woensdag 9 september 2015 in het gemeentehuis 
 
Aanwezig: 
Mevrouw A.M.W.G. Verschuren-Dirks  voorzitter 
Mevrouw E.T.M. Brocken (Dorpsbelang)  lid  
De heer J.C. Bijlsma (PvdA/GroenLinks)  lid 
De heer H.D.M. Werner (CDA)   lid 
De heer A.C.J. Flapper (VVD)   plv. lid 
De heer F.P.J. Meulenbroeks (Dorpsvisie)  lid 
De heer F. den Hengst    griffier 
De heer J.F.M. Gaillard    burgemeester 
 
1. Opening 
2. Spreekmogelijkheid voor het publiek over onderwerpen die op de agenda staan 
3. Vaststelling van de samenvatting van het audioverslag van de vergadering van 

27 mei 2015 en 3 juni 2015 
4. Ingekomen stukken en mededelingen: 

a. Ingekomen stukken en dergelijke 
b. Mededelingen 
c. Regionale ontwikkelingen 

5. Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost (in aanwezigheid van VRBZO-directeur de heer 
R. Brons) 

6. Bestuurlijke planning derde en vierde kwartaal 
7. Rondvraag 
8. Raadstafel 21 
9. Beoordeling uitgaven 2014 raadsfracties 
10. Interimcontrole boekjaar 2015 accountant; specifieke vraagpunten? (op verzoek van 

de heer J. de Jong, lid auditcommissie) 
11. Vergaderschema 2016 raads- en commissievergaderingen 
12. Sluiting 
 
1. Opening 

De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom. Zij merkt op dat de heer Vortman verhinderd is en dat hij zich laat 
vervangen door de heer Flapper. Zij stelt vast dat de commissie de agenda 
ongewijzigd vaststelt. 

 
2. Spreekmogelijkheid voor het publiek over onderwerpen die op de agenda staan 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
 
3. Vaststelling van de samenvatting van de audioverslagen van het openbare gedeelte 

van de vergadering van 27 mei en 3 juni 2015 
 De samenvatting van de audioverslagen van het openbare gedeelte van de 
vergadering van 27 mei 2015 en 3 juni 2015 wordt ongewijzigd vastgesteld. De 
geactualiseerde lijst van toezeggingen wordt besproken.  

 Het CDA merkt opnieuw op het belangrijk te vinden dat de risico’s met betrekking tot 
de grex van Sonniuspark in beeld komen. De fractie wil dat de what-if-scenario’s 
openbaar gemaakt worden. Spreker zegt dat hij zijn vraag ook schriftelijk aan de 
heer Den Hengst zal doorgeven. 

 Burgemeester Gaillard zegt dat aan het college kan worden verzocht de 
vertrouwelijkheid van het onderwerp op te heffen. 
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De voorzitter concludeert dat de punten 1, 2, 3, 5 en 7 van de lijst van toezeggingen 
kunnen worden afgevoerd. De punten 4 en 6 blijven staan. 
Dorpsbelang wil dat er een termijn wordt gesteld voor beantwoording van de vragen 
over het woonwagenbeleid. 
Burgemeester Gaillard zegt dat het college moet proberen om de vragen voor de 
volgende commissievergadering te beantwoorden. Wanneer dit niet lukt, zal de 
commissie hierover schriftelijk worden geïnformeerd. 

 
4. Ingekomen stukken en mededelingen 

a. Ingekomen stukken en dergelijke 
Er zijn geen ingekomen stukken. 

b. Mededelingen 
Burgemeester Gaillard meldt dat de raad heeft besloten om het pand 
Torenstraat 5 aan te kopen. De procedures bij de Raad van State zijn 
gestaakt en het bestemmingsplan is nu vigerend.  

c. Regionale ontwikkelingen 
Er zijn geen opmerkingen. 
  

5.   Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost (in aanwezigheid van VRBZO-directeur R. Brons) 
De heer Brons zegt dat het de bedoeling is te gaan werken met één doctrine voor de 
regio van 21 gemeenten en 36 uitrukposten voor de brandweer. Bij het aspect van 
brandveilig leven wordt de focus gelegd op de verminderd of niet zelfredzame 
burgers. Dit aspect heeft geleid tot veel onderzoeken. Al het handelen van de 
brandweer wordt gebaseerd op de zogenaamde brandcurve. Het begrip van de 
opkomsttijd komt steeds meer ter discussie te staan. Er is meer winst te behalen bij 
het sneller kunnen ontdekken en melden van een brand.  
Het bestuur van de veiligheidsregio heeft een strategisch beleid voor de komende 
vier jaren vastgesteld. Er wordt steeds getoetst of er nog wordt gewerkt op basis van 
de kernbegrippen daadkrachtig, behulpzaam, deskundig en gericht op 
samenwerking. 
Dorpsvisie vindt het jammer dat de veiligheidsregio erop aandringt dat niet duidelijk 
is van welke post een vrijwilliger komt.  
Spreker vraagt of het mogelijk is om per gemeente andere prioriteiten te stellen. 
Het CDA is van mening dat de raad moet gaan sturen op de werkelijke performance, 
dit op basis van een service level agreement. De fractie wil graag een jaarlijkse 
rapportage over de targets die concreet voor de gemeente Son en Breugel in een 
service level agreement staan. Spreker vraagt of het ook een taak van de brandweer 
is om de mogelijke dreiging van bijvoorbeeld de asfaltverwerkingsfabriek in de 
gemeente in kaart te brengen. 
Dorpsbelang merkt op dat een gemeente alles geleverd kan krijgen als er maar voor 
wordt betaald. Spreekster vraagt een toelichting op het verschil in beroeps- of 
vrijwillige brandweer, dit in relatie tot de opkomsttijden. Zij vraagt hoe de raden er 
mede voor kunnen zorgen dat de veiligheidsregio een succes wordt. 
De VVD vraagt of er een plan is om te realiseren dat er minder slachtoffers vallen. 
De heer Brons heeft er geen bezwaar tegen als mensen willen profileren van welke 
post zij komen. Op brandweerauto’s staat de regio- en gemeentenaam vermeld. 
Vanuit het strategisch beleid worden er jaarplannen gemaakt. In die plannen zit het 
service level agreement al ingebouwd. Er wordt in ieder geval voldaan aan de 
wettelijke eisen. Er wordt gemonitord wat het percentage van opkomst binnen de 
normtijden is. Onderzocht wordt wat de oorzaken zijn wanneer het service level niet 
kan worden gehaald. Nieuwe inzichten worden teruggelegd bij het bestuur van de 
veiligheidsregio en eventueel bij de vertegenwoordiger van een gemeente. 
De afspraak in de gemeenschappelijke regeling is dat de taken voor alle 21 
gemeenten op dezelfde manier worden uitgevoerd. Wanneer een van de gemeenten 
specifieke wensen heeft, wordt dit een onderwerp van gesprek in het bestuur en 
wordt het verzoek gewogen ten opzichte van andere vraagstukken. De gemeenten 
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betalen allemaal, naar rato van het inwonertal, dezelfde contributie en krijgen ook in 
gelijke mate geleverd. Het zou bedrijfsmatig erg lastig worden wanneer iedere 
gemeente een ander bedrag zou betalen. 
Spreker zegt dat het verschil in beroeps- of vrijwillige brandweer alleen te maken 
heeft met de wijze van optreden. Beroepsbrandweerlieden zitten klaar en zij zijn bij 
een melding onmiddellijk weg. Bij de vrijwillige brandweer wordt hiervoor een norm 
van vier minuten gehanteerd. 
Spreker zegt dat het monitoren van een mogelijke dreiging van bijvoorbeeld een 
asfaltverwerkingsfabriek een taak is van de ODZOB. De veiligheidsregio werkt wel 
samen met de omgevingsdienst. Er is een regionaal risicoprofiel opgesteld en er 
wordt gekeken waar bedrijven met een hoog risico zitten. 
Het, via de burgemeester, uiten van signalen van de raad voedt de veiligheidsregio 
in het denken en ontwikkelen. De raad hoeft zich geen zorgen te maken over de 
kwaliteit van de brandweermensen. 
Spreker zegt dat er drastisch is bezuinigd op de overhead. Hij licht toe welk 
percentage slachtoffers beïnvloedbaar was geweest. 
De voorzitter bedankt de heer Brons voor zijn toelichting. 
 

6. Bestuurlijke planning derde en vierde kwartaal 2015 
Dorpsbelang is van mening dat de evaluatie van de kermis meer een zaak van de 
commissie Burgerzaken is. 
Burgemeester Gaillard zegt dat de evaluatie van de kermis wordt verplaatst naar de 
commissie BZ. 
De voorzitter merkt op dat de planning hierop zal worden aangepast. 
 

7. Rondvraag 
Dorpsbelang vraagt of het wenselijk is om een landingsplaats voor traumahelikopters 
op een vanuit de lucht zichtbare wijze te markeren. 
Burgemeester Gaillard zegt toe deze vraag door te spelen. Hij heeft wel twijfels over 
de meerwaarde van een traumahelikopter, gezien de nabijheid van een ziekenhuis. 
 

8. Raadstafel 21 
Dorpsbelang draagt de heer Van Turnhout als kandidaat voor, maar trekt deze 
kandidaat later weer terug omdat er al genoeg kandidaten zijn voorgedragen. 
Het CDA en PvdA/GroenLinks dragen geen kandidaten voor. 
De VVD draagt mevrouw Verschuren voor als kandidaat. 
Dorpsvisie draagt de heren De Jong en Meulenbroeks voor als kandidaat. In de 
fractie zal dit onderwerp nog worden besproken en er zal met één naam naar voren 
gekomen worden. 
De voorzitter constateert dat er voor de raadsvergadering toch een eenduidig stuk 
zal liggen. Het onderwerp kan als hamerstuk naar de raadsvergadering. 

 
9. Beoordeling uitgaven 2014 raadsfracties 

De voorzitter constateert dat de commissie unaniem instemt met het voorstel. Het 
onderwerp kan als hamerstuk naar de raadsvergadering. 

 
10. Interimcontrole boekjaar 2015 accountant; specifieke vraagpunten? (op verzoek van 

de heer J. de Jong, lid auditcommissie)  
De heer De Jong merkt op dat via de mail al een inbreng van de fracties CDA en 
VVD is ontvangen. Vanuit het CDA is een vraag gesteld over de rekenrente. De 
vragen van de fractie zullen integraal voorgelegd worden aan de accountant. De 
vragen zullen in het verslag worden opgenomen. 
Het CDA merkt op dat de vraag over de rekenrente deze week beantwoord zal 
worden. Wanneer dit niet het geval is, wordt verzocht de vraag alsnog aan de 
accountant voor te leggen. Spreker dringt aan op het hanteren van 



- 4 - 

controlemechanismen met betrekking tot het beheersen van de uitgaven voor de 
decentralisaties. 
Dorpsbelang zegt dat er (onevenredig) extra kosten gemoeid zijn met het 
beantwoorden van gedetailleerde vragen. Hierin moet een afweging worden 
gemaakt.  
Dorpsvisie vraagt of de accountant nagaat of uitgaven op de juiste posten worden 
geboekt. 
De heer De Jong zegt dat vanuit de auditcommissie, samen met de wethouder, de 
afweging wordt gemaakt of het zinvol is om bepaalde (gedetailleerde) vragen te 
stellen. Zodra de kosten excessief hoog worden, zal worden teruggekoppeld naar de 
commissie dat een vraag om die reden niet in behandeling is genomen. De 
accountant heeft aangegeven dat wordt gezocht naar een controlemechanisme voor 
de uitgaven van de decentralisaties. Het punt ligt op tafel, maar het blijft nu nog een 
zo goed mogelijke inschatting van de kosten. Spreker zegt toe de vraag van de 
fractie Dorpsvisie aan de accountant voor te leggen. 
De voorzitter bedankt de heer De Jong voor het bieden van de mogelijkheid om input 
te leveren voor de tussentijdse rapportage. 

 
11. Vergaderschema 2016 raads- en commissievergaderingen 

Dorpsbelang pleit er in algemene zin voor om bij overvolle agenda’s vergaderingen 
niet te vervroegen, maar gebruik te maken van de ingeplande reservedata.  
Het CDA is het eens met de opmerking van de fractie Dorpsbelang. Spreker vindt 
dat er bij de bestuurlijke planning meer rekening gehouden moet worden met de 
duur van de vergaderingen. Er zijn, in het kader van samenwerking, ook veel andere 
(regio)bijeenkomsten en het is goed om jaaroverzichten te vragen en hiermee 
rekening te houden bij het vergaderschema van raads- en commissievergaderingen.  
PvdA/GroenLinks gaat akkoord met het vergaderschema en de gehanteerde 
vergaderfrequentie. 
De VVD gaat akkoord met het vergaderschema. Spreker merkt wel op dat vaak 
stukken pas laat aan de commissie worden toegezonden. Het voornemen van de 
fractie is om, wanneer stukken te laat komen, onderwerpen van de agenda te halen. 
Dorpsvisie adviseert het college om, wanneer een portefeuillehouder het niet haalt 
om stukken op tijd in het college te bespreken, eerder gebruik te maken van de 
reservedata, in plaats te wachten tot de volgende commissievergadering. 
Burgemeester Gaillard zegt dat de raad in het duaal stelsel zijn eigen agenda 
bepaalt. De burgemeester zegt toe te trachten informatie te krijgen over data van 
regiobijeenkomsten. 
 

12. Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 
21.20 uur. 
 

 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie Algemene Zaken van  
21 oktober 2015. 
 
 
De griffier,      De commissievoorzitter, 
 
 
 
F. den Hengst      mevrouw A.M.W.G. Verschuren-Dirks
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Lijst van toezeggingen 

 
Commissievergadering van 9 september 2015 
 
 

 
1. 
 

De vragen over het woonwagenbeleid zullen vóór de 
volgende commissievergadering worden beantwoord. 
Wanneer dit niet lukt, zal de commissie hierover 
schriftelijk worden geïnformeerd. 

Burgemeester 
Gaillard 

 
2. 

De vraag van de fractie Dorpsbelang over het markeren 
van een landingsplaats voor traumahelikopters wordt 
doorgespeeld. 

Burgemeester 
Gaillard 

 
3. 

De vergaderschema’s van samenwerkende instanties 
zullen worden opgevraagd. 

Burgemeester 
Gaillard 

 


